

Principal Letter May 31st, 2018.

园长致家长的一封信 2018年5月31日

Dear parents and children,

Now it's the beginning of summer. The plants that we planted in Spring in the garden have started bearing fruit: young cucumbers, newborn eggplants, fresh peppers, and cute little potatoes.

As you can see, this week we had celebration activities for Children's Day. Parents have prepared and practiced a lot to make such a unforgettable and wonderful show. We can feel a happy atmosphere and your love towards children. I believe our children will learn from you and are more confident in the Graduation Ceremony and Summer Concert! This year, many shows were fun, energetic and full of variety. Some shows are from popular children cartoons, some shows have robots dancing together with moms, some shows are adapted from classic fairy tales, and some are dynamic pop dances. Here, I, on behalf of Newton Bayside staff and students, would like to thank you for your hard work and devotion. Thank you!

In June, we will have another traditional festival, the Dragon Boat Festival. To celebrate the Dragon Boat Festival, we will learn about the origin and culture of it through stories. We will also learn to make small bags, make zongzi, and hang acorus calamus on doors. Parents will be invited to the school to make zongzi together with us! In June, we will continue to practice for the Graduation Ceremony and Summer Concert. Let's look forward to the performances on that day!

This year, we prepared a Newton cap for every child as a Children's Day gift to use in school during outdoor activity time. In the end, we wish every child a happy Children's Day!

亲爱的家长和小朋友们大家好!

甜蜜的初夏时节,种植园里孩子们春天种下的种子,已经果实累累了,嫩嫩的黄瓜茄子、绿绿的辣椒、还有许许多多的小土豆.....

这两天,热闹的六一节庆祝活动也正在开展中,家长们精心准备的一个个精彩童趣的节目,让我们的孩子们感受到了浓浓的节日气氛和爸爸妈妈们深深的爱,也让孩子们对即将到来的毕业典礼和夏季音乐会的演出更加充满信心。今年的节目内容都非常的童真童趣、充满活力,形式也越来越多样化了:许多节目题材来自于孩子们喜欢的卡通片,机器人走上舞台和妈妈们一起舞蹈,经典童话故事改编,活力动感的舞蹈等等......在这里,我代表新纽顿玲珑湾园的全体员工和小朋友们,感谢所有参加演出的家长们的精心策划和倾情付出,谢谢!

六月,我们将迎来中国的传统节日——端午节,在端午节期间孩子们将会了解到关于端午节的文化、 习俗和故事,还将体验做香囊、包粽子、挂菖蒲等端午节活动。在端午节前夕,我们还将邀请部分家长来 园和小朋友们一起包粽子。六月,孩子们将和老师们一起做毕业典礼和夏季音乐会的最后准备工作,让我 们一起期待吧。

本次六一儿童节,幼儿园也为每一位孩子准备了一定Newton遮阳帽做为六一节的礼物,将放在幼儿园 内供孩子们户外活动时使用。最后,再一次祝小朋友们六一儿童节快乐!健康成长!

Sincerely

Joanne Yang

Principal of Bayside campus, and Bayside Group